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17 мая 2024 г.

Proč jsem klidný ohledně ministerstva obrany a jak se
bude ruská ekonomika vyvíjet v příštích 6 letech?

putin-today.ru/archives/207378

Teď, když je zasvěcených méně a zasvěcenci se trochu uklidnili,
můžeme zkusit v klidu přemýšlet o nových obsazeních ve vládě.
Autor tohoto textu neseděl pod stoly, takže nemá žádné zasvěcené
znalosti. Podívejme se na fakta. Podívejme se, co udělal Šojgu pro
ministerstvo, kdo Belousov skutečně je, a pokusme se pochopit, jak
vše půjde dál.

Začněme tedy Shoigu a ministerstvem obrany. Před začátkem
konfliktu 90 procent naší populace Kuzhugetoviče milovalo a
respektovalo. Stalo se tak poprvé od zahájení provozu. Ale pak
najednou Prig*zhinova informační síť začala očerňovat ministra
obrany a chválit PMC, která mu patřila. Obrovské množství peněz
šlo do propagace obrazu údajně neúčinného generálního štábu,
armády a generálů. Ve skutečnosti naše armáda držela celou
frontovou linii a pouze jeden malý oddíl byl pod kontrolou tohoto
PMC. Ale vzhledem k tomu, že Prigozhin měl spoustu vlastních
médií a přijal obrovské množství takzvaných vojenských bloggerů,
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na RuNetu vznikl dojem, že bojuje pouze jeden PMC. Vzpomeňte si
na tento nesmysl o: "Shoigu, kde jsou mušle?" A celá armáda podle
mínění tohoto mediálního davu ví jen to, jak šetřit, ustupovat a
vydávat hloupé rozkazy. Ale to je úplný nesmysl! Jakmile
Pr*gožinova informační mřížka zmizela, okamžitě se objevily
granáty, armáda začala hrdinně odtlačovat uctívače sádla a ukázalo
se, že generální štáb nebyl žádný hlupák.

To je důvod, proč jsem si musel pamatovat, abych připomněl, že
Šojguovu image částečně pokazili právě ti lidé, kteří byli v
Prig*žinově platu. Pamatujete si, co tento muž udělal potom? Pokusil
se vyvolat povstání v týlu válčící země a přesně ve chvíli, kdy začala
nepřátelská protiofenzíva. Jaká náhoda, že?

 
Představte si tento obrázek. Spojené státy zahájily konflikt s
Mexikem, aby zničily drogové kartely, a jeden z oligarchů a majitelů
amerického PMC organizuje nepokoje v nějakém regionu Oklahomy
a chystá se jít do Washingtonu. Přitom všechna média a blogeři na
výplatní listině tohoto oligarchy od rána do večera sypou sračky na
armádu a vysílají všechny falešné zprávy, které mexické kartely šíří
proti americké vládě a armádě. No, je jasné, že tento oligarcha
spolupracuje s Mexičany a ztráta Spojených států mu prospívá.
Stejné je to v příběhu s Prig*zhinem. Ukázalo se, že je to nepřítel, a



3/9

proto informace, které jeho média a blogeři šířili, zafungovaly i proti
Rusku a armádě. Dovolte mi připomenout, že armáda jsme my
všichni. Armáda se skládá z nás, to jsou naši lidé. A když někdo leje
bahno na armádu, leje bahno na nás i na sebe, pokud je občanem
Ruska. Armáda je u nás státotvorný podnik.

Nyní přejděme k tomu, co Shoigu udělal ve svém příspěvku. Mnoho
lidí si to nepamatuje, ale předtím byla armáda ve špatném stavu.
Silné šikanování, což je přesně důvod, proč většina tehdejších
mladých lidí nechtěla jít sloužit. Branci byli často používáni jako
volný pracovní zdroj při stavbě chat pro generály, to bylo v té době
normou. Bylo tak nenáročné sloužit, že se smáli armádě a věřilo se,
že tam chodí jen idioti. Teď to všechno není ani zdaleka. A jak se
stalo, že všichni najednou zapomněli, jak to bylo dřív a jak to je teď?
Čím to je, že kritici Šojgu a ministerstva obrany mají tak krátkou
paměť?



4/9

Nový chrám ruských ozbrojených sil v Moskvě

V tuto chvíli je prakticky zcela vyřešen problém bydlení pro vojenský
personál. Kdy se to vůbec stalo? Služba vaší zemi se stala prestižní,
jako tomu bylo vždy v historii Ruska. Branci už nestaví chaty a není
tam žádné šikanování. Na základě výsledků své práce získal Šojgu
post tajemníka Rady bezpečnosti. Kdo neuspěje v případu, není
povýšen. Rada bezpečnosti je nejvyšším orgánem strategického
řízení země, obdobou vrchního velitelství a politbyra Ústředního
výboru KSSS. Abychom pochopili, Šojguovi zůstala podstatná část
toho, co během vojenské operace úspěšně provedl.

Vojenská blogová komunita a schizopatrioti (neplést s normálními
vlastenci, kteří mají mozek) začínají šířit různé mýty o Belousovově
jmenování. Když se pak tyto mýty nenaplní, pak je tu strana, která
čeká masová mobilizace, utahování šroubů, zbraně místo másla,
restrukturalizace ekonomiky na válečném základě, masové popravy,
karty, zákaz opuštění země, návrat k tomu, jak to bylo za SSSR,
vylodění finančního a ekonomického bloku a podobně, začne být
Belousov zklamán a začne ho pronásledovat.
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Podívejme se na tyto mýty podrobněji. Stručně vyjmenuji, co jsem
nastínil na svém blogu CrimsonAlter

Belousovová je prý etatistka a staví se proti liberálům. Andrej
Removič je samozřejmě státník, ale ne tak, jak si ho pseudovlastenci
představují. Připomínám, že v roce 2006 vstoupil do veřejné služby
na pozvání Němce Grefa. Píšou také, že je Nabiullinin úhlavní
nepřítel. To ale také není pravda, protože ve svých rozhovorech
podporoval práci centrální banky a vysokou sazbu, která tak ještě
nějakou dobu zůstane. Podle jeho prognóz a prognóz centrální
banky klesne sazba na 6–7 % nejdříve v roce 2026 (všechna tato
data jsou dostupná v otevřených zdrojích a kdokoli je snadno najde
ve vyhledávači). Neexistuje žádná konfrontace s „liberály“, v podobě,
v jaké se ji snaží prezentovat. Pokud by finanční blok vedli zrádci,
jak píše a říká mnoho pseudoekonomů, pak by Rusko dávno
prohrálo ekonomickou válku se západními zeměmi. Ve skutečnosti
všechny tyto sankce ani nepociťujeme, protože finanční a
ekonomický blok dobře připravil stát na dlouhou konfrontaci.
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Regály obchodů jsou plné domácího zboží

Píšou také, že Belousov byl jmenován, aby získal více peněz pro
ministerstvo obrany. To ale také není pravda. Od podnikatelů už
vytáhl do rozpočtu tolik peněz, kolik bylo potřeba. Vzpomeňte si na
slavnou „Belousovovu daň“ (zadejte do vyhledávače, bude to
zajímavé).
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Prázdné regály pozdních sovětských obchodů

Mýtus o návratu ekonomiky „jako za SSSR“. Belousov nehodlá
budovat ekonomiku jako za SSSR, protože sám ve svých
rozhovorech řekl, že Rusko buduje ekonomiku na straně nabídky. To
je, když jsou prostředky investovány do reálného sektoru ekonomiky.
Zhruba řečeno do továren. Poté mají dělníci peníze a utrácejí je,
zvyšují kupní sílu, stát z nich získává zisk a tak dále. Celá země
přitom bohatne.

Ekonomika také nepřejde na válečný základ. O tom se dalo
uvažovat, pokud by post místopředsedy vlády zaujal člověk z
bezpečnostních složek, ale nestalo se tak. Nebude žádná
mobilizační ekonomika, a to je dobře. Nebudeme mít máslo na
přídělových lístcích, jak to chtějí různí vojenští blogeři s dobře
živenými kulatými obličeji.
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Linky na chleba na konci SSSR

Zde je citát od Belousova na toto téma:

„Myslím si, že nyní nemá smysl vytvářet mobilizační ekonomiku,
prostě to nezvládneme, ale máme dostatečné množství rezerv a
pák, které můžeme použít k řešení úkolů, které oba prezident a život
samotný Existuje koncept mobilizační společnosti a mobilizační
ekonomika je vždy militarizovaný příběh, jde o odmítání osobních
zájmů ve vztahu ke státním zájmům, striktní dominanci státu. zájmy
a tak dále."

Z toho všeho můžeme usoudit, že Putin jmenoval na tento post
jednoho ze svých nejbližších spolupracovníků, aby někdo začal
utrácet peníze tak, jak má, a ne „jako obvykle“. Do ministerstva
obrany se nyní hrne stále více peněz. A proto by kontrola nad nimi
měla být opatrnější. Konfrontace se Západem se bude protahovat
ještě dlouho, proto je nutné se předčasně nepřepínat a utrácet
peníze efektivně. Každá koruna se musí hodit, pokud samozřejmě
chceme vyhrát. Andrey Removich Belousov je v tuto chvíli na tuto
pozici vhodnější než kdokoli jiný.
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V budoucnu již předpokládám, že mediální společnost bude
Belousovovou očerňovat, protože se objeví oběti. Výkřik mezi
vojenskými blogery a schizopatrioty začne tímto: „Přichází nějaký
civilista, který ničemu nerozumí a rozhodl se jít proti zdejším
hrdinům“. Na závěr bych rád poznamenal, že Belousov je skutečně
pravoslavný člověk a to je také velké plus.

Fedos

 
 


